【重要公告】113學年度第2學期研究生畢業離校延期領取日期

[Important Announcement] Deferred Diploma Collection Dates for Graduate Students Graduating in the Second Semester of the 113th Academic Year

研究生因故無法於學期終了前完成領取學位證書者,應於 114年7月 31日前經指導老師及系所主管同意,向註冊組提出申請延期領取。請至註冊組網站→表格下載→學籍相關表格→[3-14 碩博士延後辦理畢業離校申請表]下載填寫,延期領取日期為 114年8月5日(二)、8月 12日(二)、以及8月 18日(一)起至8月 29日(五)中午 12時止。

The graduate students who are unable to receive the diploma by the end of the semester should submit 2 the application for delaying diploma by July 31, 2025. The application shall be countersigned by an advisor and the head of the department/institution before submitting to the Division of Registry. The time for collecting the delayed diploma is August 5, August 12, and August 18 to 29, 2025 (Before 12 P.M. on the last day). (the application form can be downloaded here: https://pdc.adm.ncu.edu.tw/Form/form/form/3-14.doc).

如有疑問,請洽註冊組承辦人員。敬請同學務必把握時程,妥 善準備。

If you have any questions, please contact the Registrar's Division staff. Students are kindly reminded to manage their time well and prepare thoroughly.